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§ 139 Mötets öppnande.     
Mötesordförande Mats Bergman hälsade närvarande välkomna och förklarade mötet 
öppnat.     
     



§ 140 Godkännande av dagordning     
Dagordningen godkändes.   
  
 § 141 Föregående protokoll.    
Föregående mötesprotokoll godkändes, och skrevs under. 
 
 § 142 Ekonomisk rapport.    
Gicks igenom. Vi har tagit bort länken reseräkningar på hemsidan då den inte 
fungerar som den ska, dokumentet kommer inte fram när man skickar in via den. 
 
§ 143 Information från SBF. 

 Senaste distriktsinformation. 
Gick igenom, dom som var med på detta möte reagerade starkt på tonen som 
var på mötet. 

 Inför Bilsportkonferensen. 
Kartingen och Crosskart SGA har lämnat återbud på att kunna närvara på 
konferensen. Mats går på enkel bilsport, Anneli miljö, Beatrice folkrace, och 
Ann-Marie karting och Crosskart. 

 
§ 144 Januarimötet. 

a) Genomgång enligt åtgärdslistan efter beslutande aktiviteter på förra 
mötet. 
Gicks igenom. 

 
§ 145 Rapporter från styrelsen.    
Ann-Marie- kansli, distriktsdialog med FS 
Anneli-Kassör, tävlings tillstånd, distriktsdialog med FS. 
Beatrice- distriktsdialog med FS. 
Mats- distriktsdialog med FS. 
Anders- Möte säkerhet, distriktsdialog med FS. 
Kian- distriktsdialog med FS. 
 
§ 146 Skrivelser.    
Protokoll som man kan gå in på SBF hemsida och läsa.    
JKC-Beslut angående ljudmätning. 
A-Licens- Ola Lindholm TE rally, avslogs. Fattas meriter. 
 
§ 147 Åtgärdslistan.    
Gick igenom.   
 
§ 148 Övriga frågor.     
Anneli tar upp varför inte kommittén i Bil-O valdes av valberedningen, Mats tar 
kontakt med valberedningen angående detta. 
Ann-Marie har fått frågan från medlemmar hur SBF har lämnat ut kontaktuppgifter till 
ett försäkringsbolag som kommer ringa upp och pratat försäkringar, vi tar med oss 
detta upp till Stockholm. 
Kian informerar att han inte står till förfogande inför nästa period, han kommer 
kontakta valberedningen. 
 
 



 § 149 Nästa möte.    
Torsdag den 9/11 kl. 18.00 Vrigstad. 
  
 § 150 Mötet avslutas     
Mats Bergman tackar för mötet och avslutar det.     
     
     

     
     

     
     
Vid protokollet     Justeras     
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